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Grzegorz Kiczmachowski 

Radny Rady Gminy Damnica 

Pan Grzegorz Jaworski 

W6jt Gminy Damnica 

Szanowny Panie W6jcie, 

1.	 wnosze a ujecie w planach inwestycyjnych na nastepny rok budietowy, tj. 2017, remontu 

5wietlicy wiejskiej w Domaradzu. Jednoczes nie pragne podkreslk , ze taki wniosek by! [uz 

zglaszany w poprzednim roku przez Kornisje Oswiaty i Spraw Spoleczno - Socjalnych, 

ktora po wizji lokal nej na swietlicy stwierdzila pilna potrzebe wykonania remontu wnetrza 

5wiet licy. Niniejsze stanowisko Komisji podzielam w caloscl i w imieniu mieszkark 6w 

Solectwa Domaradz wnosze, jak na w stepie. 

Remont winien obejrnowac przede wszystkim wyrniane podtogl, kt 6ra ugina sle pod 

ciezarem przebywajqcych w swietlky ludzi, co stanowi bezp osrednte zagroienie iycia 

i zdrowia korzystajqcych z swietlky mieszkaric6w. W przypadku wystqpienia powyi ej 

wska zanego niebezpieczeristwa, rnoze rodzk za soba ono skutki nat ury 

odszkodowawczej znacznej wartoscl, kt6re b~dq rnlaly zupelnie niepotrzebnie ujemny 

w plyw dla budietu gm iny. Ponadto, nalezaloby dokonac kapitalnego remontu toa lety, ta k 

aby byla ana zdat na do korzyst ania. Warte podkreslenia jest to, ze ze srodkow fu ndu szu 

solecklego Solectwa Domaradz zostala wykonana dokumentacja techniczna obejmujqca 

najwainiejsze i niezbedne prace zwiazane z prz edmiotowym rem ontem, w tym wymiana 

elekt ryki, kt6ra jest w fatalnym stanie. Abstrahujqc od powyiszego, ninie jszy wn iosek 

naleiy traktowac jako pilny i bezwzglednle potrzebny w za istniale] sytuacji. 

W zwlazkuztym.Jlczena rnerytoryczneustosunkowanie si~ Panado__oiego,5 zczeg6Inie, 

biorac pod_uwag~Jakt,_ie wnlosekKornisjlOswlatyi Spraw SpotecznovSocjalnychw tej 

sprawlepozostalbez o_dp_ow Ledzi. LLcz~ _r.6-,,~n iez_naJo , ie_w_odpow iedzLjednoznacznie 

zobowiq i~ _ sj~ Pandotego, __zew prolekcte budzetu na_pIzyszfy.Jok,_oini.ejsze zadanie 

inwestycyjnezostanle.ujete, 

2.	 vvnosze 0 dokonanie dosiewu trawy na boisku wiejskim w Domaradzu oraz okresowe 

wa.f'owanie murawy, jak i regularne jej koszenie, tak aby w okresie wakacji mieszkaricy 

rnogll [uz korzystac z przedmiotowego boiska. Dokonywane dot ychczas prace Sq 

dostrzegane przez zainteresowanych przynosza oczekiwane rezultaty. 

Wskazan e by byte, aby w dalszym dagu w taki spos6b pil otowac niniejszq sprawe. 

wnosze r6wniei, aby w nalblizszym czasie z pomoca geodety dokonac pomiar6w 

lokalizacyjnych dJa bramek na boisku , tak by rnozn a bYfO wyzn aczyc na nim Iinie. 

Przy wykonywaniuporniarow..nalezy rnlec.na wzgledzle, ze odwschodnlel str:.ooy_b_oi ska 

cz~sto._zalega _.w.oda,_w_ zwjqzku . z, tyrn wskazanebyloby przesunlecie [ego wstrone 

zachodnla, 



3.	 wnosze 0 wykonanie prac na skrzyzowaniu drog gminnych przy nleruchornoscl nr 13 

w Domaradzu , rnaiacych na celu zlikwidowanie zalegajace] w tym miejscu wody, kt6ra 

unlemozliwia mieszkaricom swobodne poruszanie sie. Wskazane jest odkrycie zasypanej 

studzienki wodnej, tak aby zalegaiaca woda rnogla do niej splywac lub wykonanie lnnych 

alternatywnych pracy ellrnlnujacych w przyszroscl zaleganie wody. Jak poinformowali 

mnie Paristwo Biel, zgtaszali oni [uz ten problem wielokrotnie w Urzedzie Gminy. Ostatnia 

inte rw encja ZGK w tej sprawie nie przynlosla zadnego efektu, gdyz wizja lokalna w tej 

sprawie rnlala miejsce przed opadarni deszczu, wtedy gdy woda nie zalega. Wskazane 

jest, aby zlokallzowac pro blem po opadach korzystajac z pomocy mieszkaricow, kt6rzy 

wiedza najlepiej, w kt6rym miejscu woda gromadzi sle najbardziej. Warte podkreslenia 

jest, ze wlasck ie le ww. nieruchornoscl za kazdym razem, gdy spadnie deszcz i tworzy sle 

w tym miejscu kahrza rnusza czysclc ganek, w zwiazku z ochlapywaniem elewacji przez 

[ezdzace droga pojazdy. 

DQl7lnica 


